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Godkjenning av møteinnkallingen 
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• Årsberetning
• Regnskap
• Budsjett
• Saker fremmet av styret (Eventuelt utdeling av priser)
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• Avslutning
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  ÅRSMELDING  FOR  2024
Det har skjedd mye positivt i 2024. Tusen takk til alle frivillige i utvalgene som gjør det mulig for oss alle å bruke de flotte anleggene. 
Det legges ned mange dugnadstimer som ikke alltid er like synlige, men som er viktig for at aktivitetene våre skal kunne gjennomføres.

For Grue JFF (les medlemmene) er det viktig at vi greier og ha ett godt anlegg for rifle og hagleskyting. Det er avgjørende atvi kan trene 
til jakta på vår lokale bane. Dette greier vi å gjennomføre takket være innsatsen fra de frivillige som stiller opp.Samarbeidet med Grue 
skytterlag gir oss mulighet til å ha flere treningskvelder. Takk til Grue skytterlag for ett godt samarbeid.

Det er også viktig at vi beholder vårt jakt- og fisketerreng. For at vi fortsatt skal ha tilliten hos grunneierne er det helt avgjørende at vi 
som fiskere og jegere opptrer på ryddig og respektfullt. Det være seg i møte med andre brukere av utmarka eller i forvaltningen av viltet 
og fisken. Vi ønsker å takke grunneierne for tilliten og samarbeidet i 2024.

Når det gjelder kurs har vi som ett minimumsmål å gjennomføre jegerprøvekurs hvert år. Takk til instruktørene. Vi i styret prøver å sørge 
for at vi har oppdaterte instruktører gjennom å sende de på kurs. Når det gjelder lokale kurs i regi av Grue JFF er vi glade for innspill og 
forslag på kurs.

324 medlemmer har vi ved årsskifte. Det betyr at medlemsmassen er stabil.

Vi i styre skal legge til rette etter beste evne slik at vi kan ha en aktivitet i foreningen som er i tråd med medlemmenes forventninger. Er 
det noen som ønsker å dra i gang en aktivitet må dere ikke nøle med å ta kontakt med oss i styret.

Avslutningsvis vil vi takke alle som har engasjert i Grue JFF i 2024.

For styret Grue JFF

Geir Furuberg  

Leder



FISKEUTVALGET 2024

Svein Dammen

Bjørn Melsnes

Tormod Almqvist

Egil Elserud

Stig Halvorsen

Fred Gjedtjernet

Stein Roger Ottesen

Vi ser at utfiskinge av småabbor i spesielt Slompa og Mellomtjernet gjennom flere tiår ikke har gitt de ønskede 
resultater, nemlig en kraftig reduksjon av bestanden. Fiskeutvalget bestemte derfor å satse alt på ett tjern, 
Slompa, i år. Vi var tidlig ute på farbar vei i år, over 80 kuper ble plassert ut i Slompa. Vi rodde kupene ut i 
issørpe med et lønnlig håp om kjempefangst. Etter at kupene hadde ligget ute i nesten en måned, med jamlig 
«værkjing» to og tre ganger i uka var resultatet meget nedslående. Kun noen få hundre abborer ble fanget på 
hele mai måneden. Et, for fiskeutvalget, meget nedslående resultat. Eneste tenkbare svar, må være at abboren 
har leikt under isen i år.
På tross av stor abborbestand gyter ørreten godt i tjerna, men vi erfarer at mattilgangen for den er minimal.

 Etter mange tiår med stor innsats i Mosmarka uten gode resultater, vil fiskeutvalget nå avvente situasjonen litt 
og konsentrere seg om Grue JFF`s beste abborsjøer. Hvis noen ønsker å ta «privat» initiativ til kupefiske i 
Slompa, Mellomtjernet eller Langtjernet kan GJFF evt. være behjelpelig med lån av kuper. Båtene blir fortsatt 
liggende i vatna til allment bruk.
   Fiskeutvalget ønsker derfor å konsentrere innsatsen til Frysjøen og omkringliggende bekker og tjern. Sjekke 
bekkene: Gullbekken, Geitåa, Hesttjernsbekken om mulig å kunne få til en gyting av ørret. Jobbe for å øke 
bestanden av stor abbor i Geittjernet, Frysjøen og Tysjøen og samtidig ønsker fiskeutvalget å gjeninnføre 
fiskekortsalg i Frysjøen.Dette for å bidra økonomisk til fiskefremmende tiltak, noe som må tas opp i styret. 
Krepsefangst kan også være en mulighet i Frysjøen, da det oss bekjent ikke har vært krepsepest der.
   Fiskeutvalget har ikke arrangert fiskesommer i år, men kommer sterkere tilbake.



      I Gjeittjernet har Fred og kompani tradisjonen tro hatt uti en del kuper, størrelsen på abboren i tjernet har nå
en fin størrelse og virker å være i god kondisjon. Der er det gjort en meget god jobb!
Takk til Fred og hans «slaver».

   Som leder av fiskeutvalget vil jeg beklage at utvalget ikke har vært mer aktive i år, men de fleste har i dag 
mer enn nok med arbeid og hjem. Allikevel vil jeg berømme alle i utvalget for positiv innsats når det kreves. 
Her er det sjelden eller aldri et nei å få, hverken til dugnader eller andre oppgaver. 

Så takk til medlemmene i utvalget!

For utvalget
Stein Roger Ottesen 
Leder



RIFLEUTVALGET 2024

Leder Terje Melsnes

Knut Gjedtjernet

Hans Arne Elstrøm,

Pål Ebbel Elstrøm

Beate Aabakken

Mads Emil Melsnes

Bjørn Sigurd Gjermshus

Pål Kristian Snapa

Arne Martin Skyrud

Flemming Skarpnord

Henrik Holter

Håkon Opsahl

Vi startet året med besøk av jegerprøvekandidater fra gruppa til Aasmund den 25. april. Der fikk alle prøvd å 
skyte med rifle, noe som ble godt mottatt. Flinke skyttere til å være første gangen.

Den offisielle åpningen av bana ble den 2. mai i år. Det viste seg da at den løpende elgen trengte en 
oppgradering før det gikk an å bruke den. Den ville ikke anvise. Så vi har har byttet ut wire, monitor, modem 
for anvisning av treff og ny stav. Det ble også montert inn ny motor. Dette har kostet oss godt over 100K. Det 
koster å drive. Vi måtte også fylle opp vollen bak elgen, den hadde sunket. Team Huddig m/Ole Kristoffer 
fikset det

Den 12. mai kunne vi derfor være med på å arrangere Finnskogæljen med en fullt oppgradert løpende elg. Alt 
funket bra. 

Ellers har vi ei roviltbane som vi så smått har begynt å få orden på. Vi bestilte en gitterdrager med hjelp fra 
Håkon Opsahl og fikk plassert den på myra rett utifra standplass. Vi håper på å få ferdigstilt den i løpet av 
2025. Vil takke Bredesen Opset for alltid å stille opp med gode tilbud på materialer. Dette er til stor hjelp for 
oss.

Vi har i år måttet omstille oss litt ettersom det ble vedtatt en ny regel ang håndtering av våpen. Det ble vedtatt 
at fra 1. mai MÅ det benyttes kammerflagg om ikke skytteren kan ta ut sluttstykket. Vi i GrueJFF går for at 
kammerflagg skal benyttes uansett. Det gjør det mye enklere for oss  intruktører på standplass. Sitter flagget i 
kammeret er det tomt, dette er lett synlig og gir en trygghet for alle.

Det er bestilt ammunisjon fra Jaktia på Kongsvinger så vi er klare for neste sesong.

Ellers har vi hatt gjennomsnittelig bra oppmøte hele sesongen. Takker alle for meget bra innsats.



Vi i GJFF har også en termisk drone i foreningen så her er litt info om den. Den blir brukt som dere sikkert alle 
vet til å lokalisere rådyrkillinger i enga før bonden kommer med slåmaskinen. Dette gjelder jo førsteslåtten ca 
først i juni måned.

Vi har brukt den i 2 år nå. Første året var i 2023, dårlig respons men vi var da ute på 4 plasser. Det ble funnet 3 
killinger det året. 

I år var det en bra økning i areal. Vi var hos 6 bønder, husker ikke hvor mange plasser men flere av disse 
bøndene har jo flere jorder. Det var såpass så vi ikke rakk alle pga at flere ville ha samme dag. 
Så det er ønskelig med ei drone til så vi kan dele oss og få med alle som ringer. Vi regner med at det blir flere 
nå til neste år når det går opp for bonden hvor effektivt det er. 
For eksempel fløy vi over 30 mål på ca 10 min. Skal dette gå`s på beina så kan dere tenke dere selv. Vi får ikke 
flydd etter 7-8 på morran pga at sola varmer opp bakken og kameraet klarer da ikke å skille ut killingene. Vi 
begynner ved 4-5 tida på morran mens bakken enda er kjølig. Tror vi klarte å redde 11 stk i år hvis jeg husker 
rett.

Vi er to stk som driver med dette, vi kunne ønsket at noen flere var interessert. Vi må både fly og bære de ut, da
går tida fort.  En god del bilkjøring blir det også når vi flytter mellom jordene. Men det er en god følelse når du 
klarer å lokalisere killingene i enga når traktoren står klar med maskinen. Det er ikke mulighet å se disse fra 
førersetet når du slår i den farten det slås i dag. Da går et lite liv tapt, garantert. 

Foreløpig er dette en gratistjeneste fra Grue JFF.

Vi som driver med dette er:
Terje Melsnes                        95981241
Ole Kristoffer Melsnes          94897511

Da er det bare å ringe når det nærmer seg, eller om det er noe annet dere lurer på� �

  For rifleutvalget

Terje Melsnes

Leder



                                                             



HAGLEUTVALGET 2024

Ole Bredvold – Leder

  Pål Ebbel Ellstrøm – Nestleder

Christoffer  Gjedtjernet

Vebjørn Hansen

Bjørn Egil Vestmo

Cato Kolstad

Bente Holter

Året 2024 har vært et litt rolig år, håper på mer oppmøte neste år. Etter flere år på rad med mye prosjekter på 
bana, har vi i år valgt å ikke gjøre noen store oppgraderinger på anlegget. 

Fått inn  en ny kaster på slutten av året.

Vi har et mål om å ha oppe 1 gang i måneden i vinter fram til sesongåpning i mai 2025.

Takk for oppmøte alle skyttere og dugnadsfolk!

For utvalget

Ole Bredvold

Leder



STUDIELEDER

        Studieleder i 2024 har vært  Aasmund Aaseth

I løpet av 2024 gjennomførte vi vårt tradisjonelle jegerprøvekurs med 12 deltakere, og vi er 
stolte av å kunne meddele at alle besto. Vi ønsker å rette en stor takk til Grue Finnskog Jeger- og 
Fiskerforening, representert ved Kjell Skaraberget og Helge Heimstad, for et utmerket 
samarbeid.

 Som representant for Grue Jeger- og Fiskerforening vil jeg også takke hagle- og rifleutvalget for å     
stille med dyktige instruktører, samt skytterlaget for lån av Tjura skytterhus.  Tilbakemeldingene fra 
deltakerne har vært svært positive, både når det gjelder gjennomføringen og kvaliteten på kurset. 
Dette er svært gledelig.

                       Utfordringer og fremtidige planer

  En utfordring vi står overfor er den fallende andelen ungdom som tar jegerprøven. Vi oppfordrer 
derfor alle som har barn eller barnebarn til å ta dem med på jakt og motivere dem til å bli jegere. La 
oss sammen arbeide for å øke interessen blant de unge og få dem til å ta jegerprøven.

Vi planlegger allerede et nytt jegerprøvekurs våren 2025. Dersom det er ønsker om flere ulike kurs, 
oppfordrer vi dere til å ta kontakt med oss.

Aasmund Aaseth

Studieleder 



JAKT- OG HUNDEUTVALG

Bjørn Egil Vestmo  leder

Hans W halvorsen

Terje Melsnes

Mari Vestmo

Kristen Madshus

Kjetil Sagen

Bente Holter

Beate Aabakken

Cato Kolstad

Utvalget har avholdt et møte i 2024.

Vi har gjennomført et dressurkurs med Åge Olaussen. 10 ekvipasjer deltok. Kurset ble avholdt på uteområdet ved 
Grinder samfunssal. Gode tilbakemldinger fra deltagerne.

Vi har mottatt få tilbakemeldinger vedrørende jaktrapporter. Det virker som om rådyrstammen har blitt mindre.

Planen er å få til en filmkveld i 2025.

For utvalget

Bjørn Egil Vestmo

leder


